
Protokoll fra årsmøtet i Rogaland Nei til EU 2020 
 
Tid og sted: Quality Residence Hotel, Julie Eges gate 5, Sandnes,  
lørdag 15.02.2020 kl. 11.30 – 14.30. 
 
¤¤ Velkomst 
     Leder Leiv Olsen ønsket alle velkommen. Det var 30 medlemmer til stede. 
 
¤¤ Innkalling og sakliste godkjent ved akklamasjon. 
 
¤¤ Konstituering 
     Leiv Olsen ble valgt til ordstyrer. 
     Kate Elin Norland ble valgt til referent. 
     Nina Jakobsen og Olav Gjesteland ble valgt til å skrive under protokollen. 
     Alle valg ble vedtatt ved akklamasjon. 
 
¤¤ Hilsninger 
     Personer fra andre organisasjoner var til stede og frembrakte hilsener:  
Rogaland Bonde- og Småbrukarlag v/ Nils Melbøe som også overrakte en gave. 
Kvinnegruppen Ottar ved Nina Jakobsen. 
Norges Kommunistiske Parti ved Lasse Markhus. 
Lokomotivpersonalets forening Stavanger ved Fredrik Nilssen. 
 
¤ Møtelederen refererte så til flere hilsener: 
   Rogaland Bondelag, 
   Fagforbundet Rogaland ved Trond Helland, 
   Senterpartiet i Rogaland ved Vidar Nederbø, 
   Rogaland SV ved Ingrid Fiskaa, 
   Rødt Rogaland ved Sara Mauland og  
   Rogaland Natur og Ungdom ved Emma Bugge Gjerdevik. 
Leder takket for hilsningene og presiserte at det er viktig å mobilisere bredden i 
EU-motstanden. 
 
¤¤ Årsmeldinga for 2019. 
     Leder gikk igjennom årsmeldinga som var utsendt på forhånd. Det var 
kommet hilsen fra Boye Ullmann og Roar Eilertsen. Mange fra Rogaland deltok 
på jubileumsfesten den 29. november. Medlemstallet falt litt i fjor også. Målet 
for Rogaland bør bli et par tusen medlemmer. Disse hadde ordet i den 
etterfølgende debatten:  



Arne Kverneland, Eldar Myhre, Knut Vadla, Kathrine Kleveland, Gunnar Sirevåg, 
Neill Staurland og Ingrid Schjelderup.  
Årsmeldinga ble tatt til etterretning. 
 
¤¤ Regnskapet for 2019. 
     Regnskapet som den 15.02.2020  var godkjent av revisor, ble godkjent. 
 
¤¤ Arbeidsplanen for 2020. 
     Arbeidsplanen er i det alt vesentlige lik den i fjor. I punkt 2 står det at vi skal   
 arbeide for å arrangere et åpent debattmøte om EØS.  
 Arbeidsplanen ble vedtatt. 
 
¤¤ Innkomne forslag og uttalelser. 
      Det var ingen innkomne forslag og uttalelser. 
 
¤¤ Budsjett for 2020. 
      Budsjettforslaget som ble lagt fram av lederen, ble vedtatt. 
 
¤¤ Valg. 
      Valg av styre: Valgkomiteens forslag ble lagt fram av Eldar Myhre. I tillegg til 
leder ble det forslått 10 styremedlemmer pluss en representant fra Ungdom 
mot EU. Det ble gjort en endring i forhold til det framlagte forslaget: Tron 
Håland gikk fra fast plass til vara, og Dan Thomas Haugland gikk fra vara til fast 
plass. Følgende personer ble valgt: 
 
Leder: Leiv Olsen, Stavanger 
Styremedlemmer: 
Gunnar Sirevåg, Sandnes 
Kate Elin Norland, Stavanger 
Marthe Lien Hamre, Suldal 
Dan Thomas Haugland, Time 
Espen Watne, Sola 
Wenche I. Sola, Stavanger 
Helge Stølen Reiestad, Hå 
Terje Lund, Sauda 
Amina Ødegaard Prestbakk, Sandnes 
Anita Utsola, Klepp 
Pluss en representant fra Ungdom mot EU (..som UMEU velger selv) 
 
 



Varamedlemmer: 
1. Olav Gjesteland, Stavanger 
2. Oddny Skjold, Vindafjord 
3. Neill Staurland, Stavanger 
4. Tron Håland, Sandnes 

 
Valg av revisor: 
Dagens revisor, Terje Garvik, ble gjenvalgt. 
 
Valg av valgkomite. 
Eldar Myhre og Arne Kverneland ble gjenvalgt. I tillegg fikk styret fullmakt til å 
supplere valgkomiteen med ett medlem, helst en kvinne. 
 
¤¤ EØS eller handelsavtale? 
     Innledning ved Kathrine Kleveland, leder i Nei til EU. 
Det ble ikke tid til spørsmål og debatt etterpå. 
Kathrine fikk stor applaus for talen sin, og fylkeslagets leder takket henne på 
vegne av oss alle. Til slutt takket han alle for frammøtet. 
 
 
Kate Elin Norland  
Referent 
 
 
 
Nina Jakobsen    Olav Gjesteland 

  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


